
 

 
 

Kraków, dnia 16 stycznia 2025 roku  

Do  
Aleksandra Miszalskiego 
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  
 
 

Dotyczy: wznowionych prac budowlanych w Hali Targowej przy ul. Daszyńskiego 

 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 w oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 

1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w następującej 

sprawie. 

Przed blisko rokiem mieszkańców Krakowa zbulwersowały plany utworzenia dużego klubu nocnego w 

budynku Hali Targowej przy ul. Daszyńskiego. Również i Pan, wówczas jako kandydat na prezydenta 

miasta, mocno sprzeciwiał się temu pomysłowi, a nawet uruchomił Pan specjalną petycję w tej 

sprawie, skierowaną do prezydenta Jacka Majchrowskiego. Problem miało rozwiązać wpisanie Hali 

Targowej do rejestru zabytków, co – jak wynika z doniesień medialnych – stało się latem ubiegłego 

roku. Również wówczas podlegli Panu urzędnicy zapewniali, że w kwestii przeznaczenia Hali Targowej 

przeprowadzone zostaną szerokie konsultacje społeczne.  

Tymczasem 7 stycznia br. wznowione zostały prace budowlane w Hali Targowej. Prowadzi je ta sama 

firma, która rozpoczęła oprotestowaną rok temu adaptację budynku na klub nocny. Z oczywistych 

względów rodzi to obawy mieszkańców, że takie właśnie przeznaczenie zostanie nadane Hali. 

Mając na uwadze powyższe, uprzejmie proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Na jakiej podstawie prowadzone są obecne prace budowlane w Hali Targowej? Jakie są 

szczegółowe warunki pozwolenia na budowę i kiedy zostało ono wydane? Jaka działalność 

ma być prowadzona tam po remoncie? 

2. Czy decyzja o wpisie Hali Targowej do rejestru zabytków jest już ostateczna, a jeśli tak, w jaki 

dokładnie sposób zabezpiecza to budynek przed utworzeniem w nim klubu nocnego? 



 

 
 

3. Jaki jest dokładny cel umowy użytkowania wieczystego, na podstawie której budynkiem 

włada Podwawelska Spółdzielnia Spożywców? 

4. Kiedy planowane są zapowiadane szerokie konsultacje społeczne dotyczące przeznaczenia 

Hali Targowej? 

5. Czy może Pan ze stuprocentową pewnością zapewnić, że w budynku Hali Targowej nie 

powstanie klub nocny lub inny tego rodzaju lokal, a jeśli tak, to na jakiej podstawie? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 
Łukasz Gibała 


